
 

 

 

Östermalms stadsdelsförvaltning Protokoll 

Sida 1 (3) 

2021-09-08 
Klicka och skriv titel 
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Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter: 

Kerstin Andersson, Stadsdelsdirektör, ordförande 

Havva Ilhan, HR-chef, sekreterare 

Carolina Bjurling, Enhetschef specialistenheten 

Roger Mellroth, Ekonomichef 

Helena Näslund, Administrativchef 

 

Fackliga företrädare: 

Nelly Duran, Kommunal 

Elin Vedestig, Lärarförbundet 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO 

Maria Stenberg, Vision 

 

Anmält förhinder:  

Maggy Rezk Alla, SSR 

Hamid Ataie 

 

Inget anmält förhinder: 

Karin Wrannvik, Ledarna 

Martin Junker, Vårdförbundet 

 

Tidpunkt: 

2021-09-08 kl. 13.00 – 15.00 

 

Plats: 

Digitalt via Skype 

 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 

Samtliga närvarande fackliga representanter utsågs att jämte 

ordföranden justera protokollet.  
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Protokollet justeras via e-post. Tid för justering av protokoll är 

måndag den 13 september senast kl. 15.00. 

  

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes.  

3. Genomgång av föregående protokoll  

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och 

protokollet läggs till handlingarna. 

4. Månadsrapport 

Månadsrapporten utgår med anledning av att vi har genomgång 

av tertialrapport 2 i ärendegenomgången. 

 

 

5. Ärendelista till stadsdelsnämnden  

Arbetsgivaren ger en sammanfattande information av ärendena. 

 

Arbetsgivaren har en presentation av Tertialrapport 2(T2).  

 

Inga synpunkter framförs på ärendena. 

 

6. Cesam protokoll  
 

Inga synpunkter framförs på protokoll 

 

7. Övriga frågor 

 

Visions företrädare framför fråga om arbetsgivarens 

förhållningssätt till mötesformen för förvaltningsgruppens 

möten i och med Folkhälsomyndighetens besked om lättnader i 

restriktionerna. 

 

Arbetsgivaren begär input i frågan från de fackliga 

företrädarna.  

 

Samtliga fackliga företrädare framför att det finns för och 

nackdelar med digitala- och fysiska möten men önskar att det i 

fortsättningen ska finnas möjlighet till digital anslutning. Det 

framförs också att det finns värde av att träffas fysiskt. Visions 

företrädare delger sin tanke att fysiska mötena innebär oftast 

att fackliga representanter får resa mellan mötena och att 

resan emellan innebär ibland tid för reflektion, vilket också är 

värdefullt. Flera representanter ger medhåll till visions tankar. 
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Arbetsgivaren informerar att de tar med sig input från fackliga 

representanter. En spontan reflektion från arbetsgivaren är att 

fortsätta ses på skype och ha fysiska möten någon gång per 

termin. Arbetsgivaren kommer att återkoppla i frågan vid nästa 

förvaltningsgruppsmöte. 

 

Sacos representant framför frågan om arbetsgivarens 

ställningstagande till hemarbete i och med 

Folkhälsomyndighetens besked om lättnader i restriktionerna 

 

Arbetsgivaren informerar att frågan har diskuterats i 

förvaltningsledningsgrupp sedan i våras. Efter sommaren har 

förvaltningens förslag presenterats för avdelningarnas 

ledningsgrupper och synpunkter har inhämtats. Arbetsgivaren 

berättar att det är verksamhets behov som kommer att styra var 

arbetet utförs och att arbete hemifrån ska ses som en möjlighet, 

men att det inte är en skyldighet, rättighet eller förmån. 

Arbetsgivaren kommer att gå ut med information i vanliga 

kanaler i god tid före den 1 oktober. Arbetsgivaren är också 

tydlig med att lättnaderna kommer att kräva en inskolning och 

att det kommer vara en stegvis återgång till det nya normala. 

 

Vid protokollet  

Havva Ilhan 

 

 

Justerat  

Via e-post 2021-09-13 

 

.........................................        

Kerstin Andersson  

Ordförande  

Stadsdelsdirektör 

 

      

Nelly Duran, Kommunal, justerat via e-post, 2021-09-13 

Elin Vedestig, Lärarförbundet, justerat via e-post, 2021-09-13 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO, justerat via e-post, 2021-09-14 

Maria Stenberg, Vision, justerat via e-post, 2021-09-13 

 


